
Η ξοθξγοαθία ηωμ καηαλήνεωμ -ι, -ξι, - ει, -η ζε γλωζζξπίεζηοα 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ο μαζεηήξ ζομπιήνςζε ηηξ 

θαηαιήλεηξ ιέλεςκ ( -η, -μη, - εη, 

-ε)  πμο ήηακ γναμμέκεξ ζε 

γιςζζμπίεζηνα (π.π. θμνίηζ_ / 

νίπκ_ ) θαη έγναρε μπνμζηά ζε 

θάζε ιέλε ημ άνζνμ (γηα ηα 

μοζηαζηηθά) θαη ηεκ ακηςκομία 

(γηα ηα νήμαηα) πμο ηαίνηαδε. 

Τέιμξ, πώνηζε ηα 

γιςζζμπίεζηνα ζε θαηεγμνίεξ 

ακάιμγα με ηε γναθή ημοξ. 

 

 

 

 

 

 

 



Η ξοθξγοαθία ηωμ καηαλήνεωμ -ειπ και -ηπ ζε γλωζζξπίεζηοα 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ακηίζημηπα δόζεθακ γιςζζμπίεζηνα ζημκ μαζεηή με γναμμέκεξ ιέλεηξ 

(ζειοθά θαη ανζεκηθά μοζηαζηηθά, νήμαηα) πμο αοηή ηε θμνά 

ζομπιήνςκε ζε αοηέξ ηηξ θαηαιήλεηξ -εξ θαη -εηξ. Τέιμξ, πώνηζε ηα 

γιςζζμπίεζηναζε θαηεγμνίεξ ακάιμγα με ηε γναθή ημοξ (νήμαηα – 

ανζεκηθά - ζειοθά). 

 

 

 

 

 

 



 

Χοιηπ – Χοαηπ και καηαλήνειπ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Δόζεθακ ζημκ μαζεηή ιέλεηξ ζε θανηειάθηα ζηηξ μπμίεξ έιεηπακ μη 

θαηαιήλεηξ. Ο μαζεηήξ δηάβαδε ηηξ ιέλεηξ θαη θμιιμύζε ηε ζςζηή 

θαηάιελε με πνηηξ-πναηξ. 

 

 

 

 

 

 

Ο μαθητής κόλλησε τις καταλήξεις -ι, -η, -οι, -ει. Ο μαθητής κόλλησε τις καταλήξεις -ης και -εις. 



 

Επιδαπέδιξ παιχμίδι και ξοθξγοαθία 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Κμιιήζεθακ ζημ πάηςμα ηέζζενα πιαζηηθμπμηεμέκα πανηηά Α4 με ηηξ 

ηέζζενηξ θαηαιήλεηξ πμο ελαζθήζεθε μ μαζεηήξ (-ε/ -εη/ -η/ -μη). Κάζε 

θμνά πμο άθμογε μηα ιέλε πμο εθθςκμύκηακ από ηε δαζθάια, εθείκμξ 

παημύζε ημ ακηίζημηπμ πανηί (π.π. βάθεη, παηδί, βάηναπμη, ιίμκε).  

 

 

 


